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město Město Albrechtice
nám. ČSA 27/10, 793 95 Město Albrechtice
tel.č.: 554 637 360 | e-mail: podatelna@mesto-albrechtice.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 9 Zastupitelstva města Město Albrechtice

konané dne 19. 6. 2019 v klubovna tělocvičny ZŠ od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: 12
Omluveni: 1
Neomluveni: 2
Předsedající: Ing. Jana Murová
Zapisovatel*: Bohumíra Druláková
Ověřovatelé zápisu: Ing. Ivo Vykopal, Miroslav Olejniczak

*Předsedající v souladu s jednacím řádem města určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

přítomen tajemník

přítomen senátor, MUDr. Ladislav Václavec, kterému bylo uděleno slovo

1. Zahájení

Starostka města zahájila 9. zasedání Zastupitelstva města.

"Vítám Vás na dnešním 9. veřejném zasedání Zastupitelstva města a přeji Vám hezké odpoledne.

Dovoluji si přítomné zastupitele i občany informovat o tom, že bude pořizován audiovizuální záznam dnešního
jednání zastupitelstva, který je pořizován za účelem pro pozdější vyhotovení zápisu a informovanosti veřejnosti
o činnosti obce v kabelové televizi města a na webových stránkách města. Přítomní mají právo sdělit námitku
proti takovému zpracování záznamu, ve smyslu § 21 zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů a o
změně některých zákonů.

Zahajuji tímto dnešní zasedání zastupitelstva města. Jednání bylo řádně vyhlášeno a svoláno v souladu se
článkem II.bodu 7 a 10 jednacího řádu zastupitelstva města dne 12.06.2019."

Starostka města konstatovala, že je přítomna nadpoloviční většina zastupitelů, tudíž je zastupitelstvo usnášení
schopné.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

2. Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a určení zapisovatele

Starostka města navrhla určit tříčlennou návrhovou komisi ve složení: pp. Libor Švec, Dušan Libo, Ing. Roman
Skopal

Za ověřovatele zápisu navrhla: pp. Ing. Ivo VYkoapala, Miroslava Olejniczaka
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje tříčlennou návrhovou komisi ve složení: pp. Libor Švec,
Dušan Libo, Ing. Roman Skopal a za ověřovatele zápisu pp. Ing. Ivo Vykopala a Miroslava Olejniczaka

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/9Z/62 bylo schváleno.

Zápisem dnešního jednání starostka pověřila Bohumíru Drulákovou.

Ověřovateli zápisu 8. veřejného zasedání zastupitelstva města konaného dne 29.05.2019 byli zvoleni Anna
Trebuláková a Ing. Lenka Metzlová.

Ověřovatelé neměli k zápisu žádné připomínky. Starostka konstatovala, že zastupitesltvo města bere zápis z 8.
zasedání na vědomí.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Schválení programu

Starostka ve smyslu článku V. bodu 4 jednacího řádu zastupitelstva předložila ke schválení tento program
jednání (rozšířený o bod č. 6) Městský turistický okruh:

1) Zahájení
2) Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a určení zapisovatele
3) Schválení programu
4) Kontrola plnění usnesení 8. zasedání zastupitelstva města
5) Slovo senátora, MUDr. Ladislav Václavec
6) Městský turistický okruh
7) Pořizování záznamů jednání zastupitelstva města a jejich vysílání
8) Finanční záležitosti
9) Pozemky, nemovitosti – záměry, prodeje, koupě, převod
10) Různé (atletický stadion, zpráva výborů)
11) Závěr

p. Libo - navrhl, aby zpráva finančního výboru byla prvním bodem Finančních záležitostí.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje návrh zastupitele Dušana Liba, vložit projednání zápisu
FV jako první bod Finančních záležitostí

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/9Z/63a bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje program dnešního jednání zastupitelstva města Město
Albrechtice v navrženém znění starostky města

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/9Z/63b bylo schváleno.
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4. Kontrola plnění usnesení 8. zasedání zastupitelstva města

Starostka města, Ing. Jana Murová, přednesla zprávu o plnění usnesení 8. zasedání zastupitelstva města.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města  Město  Albrechtice  bere  na  vědomí  zprávu  o  plnění  usnesení  8.  zasedání
zastupitelstva města.

Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

5. Slovo senátora, MUDr. Ladislav Václavec

Podle ustanovení § 93 odst. 4 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění bylo na
základě žádosti uděleno slovo senátoru, MUDr. Ladislavu Václavcovi.

MUDr. Ladislav Václavec se představil občanům i zastupitelům. Sdělil, že občané se na něj mohou obracet na
senátní kancelář v Krnově (bývalá budova RAKORDu - růžový domek u Kauflandu), kterou sdílí s poslancem p.
Ratiborským. Jako svou nejzásadnější práci považuje - zabezpečení základní lékařské služby v našem regionu,
řešení kůrovcové kalamity a vodárny - spolupráce s Ministerstvem životního prostředí.

Zastupitelka Ing. Jaroslava Veselá navhla MUDr. L.Václavcovi obnovit v zahradě nemocnice spojovací chodník
vilová čtvrť (z ulice Tyršova) směrem k náměstí. Senátor sdělil, že se starostkou města bylo projednáváno,
nastínil stavbu pergoly v zahradě, která je pro něj prioritou. Dále bylo hovořeno ke kůrovcové kalamitě. V
závěru svého vystoupení MUDr.L.Václavec nabídl možnost prohlídky Valdštejnského paláce.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

6. Pořizování záznamů jednání zastupitelstva města a jejich vysílání

Starostka města sdělila, že vystoupení Ing. Ivy Škrovové v rámci bodu 6) projednávání Městského turistického
okruhu posouvá jako další bod, jelikož se prozatím nedostavila.

Pověřenec pro ochranu osobních údajů, Bc. Patrik Džambík přednesl rozbor nároků a důsledků spojených s
pořizováním a vysíláním záznamů z jednání zastupitelstva obcí dle zákona č. 110/2019 o ochraně osobních
údajů.

Proběhla diskuse, ve které vystoupili jednotliví zastupitelé a vyjádřili své postoje a názory na odvysílávání
jednání ZM v kabelové televizi a youtube. Starostka sdělila, že cílem debaty nebylo rozhodnutí zda vysílat či
nikoliv, ale dohoda o tom, co bude zveřejňováno a nárovnání zákonného stavu. Sdělila také, že v této věci
zastupitelstvo nemusí přijímat žádné usnesení, jedná se o prodiskutování současného stavu. V diskusi i občané 
vyjádřili souhlas s vysíláním záznamu ZM v rámci informovanosti a transparentnosti.

Zastupitelstvo města nepřijalo ve věci žádné usnesení a nedohodli prozatím žádné podmínky vysílání.

Dále vystoupil Bc. Libor Růžička, vedoucí IT města, který mezi jiným sdělil reálná statistická čísla sledovanosti
zasedání na youtube. Vysvětlil, jakým způsobem se se záznamem nakládá a jaké nároky jsou na anonymizování
jednoho záznamu. Sdělil, že IT odbor se momentálně zabývá novými stránkami města (na které se snaží získat
dotaci) a portálem občana. Nové stránky by měly být nastaveny do konce roku.

Ing.  Metzlová  upozornila  na  zapracování  změny zákona o  zpracování  osobních údajů  do  úvodního slova
starostky.

Starostka města ukončila tuto diskusi a v 18.10 hodin zahájila plánovanou diskusi s občany:

 



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 4 / 14

Diskuze:
MUDr.
Juráňová:

vyjádřilla se k odpadovému hospodářství města a velké ztrátě financí z obecního rozpočtu
na tuto službu. Navrhla např. vážení popelnic pro snížení tonáže od občanů. Zeptala se
starosky na způsoby dnešního třídění. Navrhla, aby město vedlo a motivovalo občany k
většímu třídění.

Mgr. Kropáč: odstávky  elektrického  proudu  -  navrhl  rozesílat  dotčeným  občanům  SMS  či  vyhlásit
odstávky rozhlasem. Vyjádřil se ke spolupráci s polskými Komprachcicemi, sdělil, že 10.8.
proběhne  na  hřišti  v  Městě  Albrechticích  setkání  s  polskými  zástupci.  1.9.  budou  v
Komprachcicích dožinky. Požádal zastupitele, aby dali v předstihu vědět, kdo se dožínek
zúčastní, aby volnými místy mohli být uspokojeni občané města.

p. Nosková: vyjádřila nespokojenost k neuveřejnění jejího článku ve zpravodaji města ke Dni matek. Za
redakční radu se ji omluvila její členka Bc. Petra Hanusová a zdůvodnila proč nebyl článek
otisknutý. Proběhla debata ohledně zveřejňování článků, hovořilo se o redakční radě i
pravidlech, které rada města přijala. Hovořilo se o článcích ve Zpravodaji, o Dětském dni
apod.

Ing. Veselá
PhD.:

navrhla,  aby  zastupitesltvo  města  pověřilo  radu  města,  aby  články  neuveřejněné  ve
Zpravodaji byly napříště zasílány zastupitelům k posouzení.

Ing. Skopal: nabídl veřejnosti i zastupitelům, že bude hlídat jednotlivé články, které mu budou autoři
zasílat  na  jeho  mailovou  adresu  a  bude  poté  i  informovat  jejich  autory,  proč  nebylo
zveřejněno.

p. Špalek: zeptal se, proč nebyl zveřejněn článek p.Šlagorové a chtěl jej přečíst.
Ing. Murová: přislíbila, že článek bude zveřejněn na stránkách města, aby se nezdržoval již tak nabitý

program ZM.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje že Ing. Skopal bude hlídat jednotlivé články a bude
informovat jejich autory, proč nebylo zveřejněno

Výsledek hlasování:
Pro: 1 / Proti: 9 / Zdrželi se: 2
Návrh usnesení nebyl přijat.

Poté dala starostka hlasovat o návrhu Ing. Veselé Ph.D.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje aby zastupitesltvo města pověřilo radu města, aby články
neuveřejněné ve Zpravodaji byly napříště zasílány zastupitelům k posouzení

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 2 / Zdrželi se: 4
Návrh usnesení nebyl přijat.

7. Městský turistický okruh

Starostka města představila Ing. Ivu Škrovovou, která byla u zrodu Městského turistického okruhu (MTO),
který zpracovávala po stránce krajinářské architektury.

Ing. Škrovová sdělila, že byla oslovena, aby doplnila další aktivity na MTO. MTO sama hodnotí jako velmi
atraktivní pro turisty i všechny návštěvníky města, zdůraznila jeho jedinečnost. Hovořila o vzniku různých
aktivit na MTO, např. Poutní hoře, rytířské stezce. Zmínila možnosti starání se o MTO, problematiku spojnic
tzv.  "zvykových  tras",  formách  udržování.  Jako  klíčové  dle  její  prezentace  hodnotí  obnovu  polních  cest.
Zdůraznila ovšem, že ve věci provozování takovýchto projetků jako je MTO jde především o jednání s vlastníky
pozemků, jejich nájemci, případně se sousedními vlastníky. Jedná se o dlouhodobou "cestu". 

Poté vystoupil Ing. Josef Jiřík, za sdružení turistů, a taktéž hovořil o nutnosti dořešení k vlastictví pozemků.
Konstatoval,  že  město  je  nápomocno  k  provozování  MTO  a  ubezpečil  přítomné,  že  město  provozování
MTO "bere za své".

Proběhla  diskuse  k  odsouhlasenému pokračování  výstavby  MTO,  opětovně  bylo  hovořeno  o  vlastnických
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právech, o údržbě tras nejen MTO ale i pozemků ve městě.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

8. Finanční záležitosti

8-1. Zpráva Finančního výboru

Zpráva finančního výboru.

Zprávu FV č. 5/2019 přednesl p. Dušan Libo. FV doporučil ZM schválit učetní závěrku města za rok 2018,
schválit poskytování příspěvků z fondu zaměstananců - zastupitelům, aktualizovat směrnici 3/2011 dle platných
právních předpisů a schválit RO č. 7/2019.

Zprávu FV č. 4/2019 přednesl Ing. Ivo Vykopal. FV konstatoval, že výběr poplatků probíhá v souladu s platnými
zákony a OZV města.

FV doporučuje ekonomickému útvaru městského úřadu (nebo vedení města) zanalyzovat hluboce ztrátové
činnosti  a navrhnout nápravná opatření př.  i  aktualizaci  OZV staršího data,  neodpovídajících současnosti
(poplatky za psů, z ubytovací kapacity, půjčovné knih).

Dále zaměřit pozornost na zvýšení vymahatelnosti pohledávek.

FV doporučuje v souvislosti se záborem veřejného prostranství města k provozování tržní činnosti zpracovat
závazný Tržní řád města. 

FV  uložil  jednomu členu  FV  učinit  dotaz  na  příslušné  orgány  ohledně  sporného  výkladu  k  poskytování
neosobních údajů FV u poplatků za zábor veřejného prostranství trhovci.

Starostka konstatovala, že oba zápisy bere zastupitelstvo města na vědomí.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

8-2. Závěrečný účet spolu se zprávou o výsledcích přezkoumání hospodaření obce
za uplynulý kalendářní rok

K projednání v zastupitelstvu města dne 19. 6. 2019

Odbor (oddělení) : Finanční

Vlastní důvodová zpráva:

Povinnost schvalovat účetní závěrku je vymezena zákonem č. 239/2012 Sb., kterým se mění zejména zákon č.
563/1991 Sb., o účetnictví, a zákon č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), oba v platném znění. 
Účetní závěrku vybraných účetních jednotek, mezi které patří i obce, dle § 1 odst.3 zákona 563/1991 Sb., o
účetnictví, schvaluje zastupitelstvo obce.
Na základě schválené směrnice ke schvalování  účetní  závěrky jsou předloženy zastupitelstvu města  tyto
podklady:
• Rozvaha
• Výkaz zisku a ztráty
• Příloha /výkaz/
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• Příloha účetní závěrky /tabulková část/
• Přehled o peněžních tocích
• Přehled o změnách vlastního kapitálu
• Informace o rozpočtové odpovědnosti
• Výpočet ukazatele dluhové služby za rok 2018
• Zpráva o výsledku přezkoumávání hospodaření
• Zápis o výsledku kontroly nahrazující interní audit v souladu se zákonem 320/2001 Sb., v platném znění a
vyhlášky 416/2004 Sb., v platném znění
• Inventarizační zpráva dle vyhlášky č. 270/2010 Sb.
a seznam majetku k vyřazení, zápis z likvidační komise    

Výsledek hospodaření běžného účetního období je 15 591 428,39  Kč.
(jedná se o rozdíl nákladů a výnosů). Výsledek hospodaření z hlavní činnosti je  15 324 824,48  a z hospodářské
činnosti  266 603,91  Kč.
Nyní je zaúčtování na účtu 431 – Výsledek hospodaření ve schvalovacím řízení.
V rámci  schválení  účetní  závěrku bude přeúčtován na účet  432 –  Výsledek hospodaření  předcházejících
účetních období.
Případné dotazy k výkazům účetní závěrky Vám zodpovíme na finančním odboru v období před jednáním
zastupitelstva.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje účetní závěrku Města Město Albrechtice za rok 2018

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/9Z/64a bylo schváleno.

K projednání do zastupitelstva města konaného dne 19. 6. 2019

Odbor (oddělení) : Finanční

Vlastní důvodová zpráva:

Dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů   § 17 po skončení kalendářního
roku se údaje o ročním hospodaření územního samosprávného celku  zpracovávají do závěrečného účtu.
V závěrečném účtu jsou obsaženy údaje o plnění rozpočtu příjmů a výdajů v plném členění podle rozpočtové
skladby, údaje o hospodaření s majetkem a o dalších finančním operacích, včetně tvorby a použití fondů,
hospodaření zřízených a založených právnických osob.
Součásti závěrečného účtu je vyúčtování finančních vztahů ke státnímu rozpočtu, rozpočtům kraje. Obce jsou
povinny dát si přezkoumat své hospodaření za uplynulý kalendářní rok.
Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření je součástí závěrečného účtu při jeho projednávání.
Závěrečný účet za rok 2018 byl zpracován v požadovaném rozsahu a byl dle výše uvedeného zákona zveřejněn
na úřední desce dne 30.5.2019 (má být nejméně 15 dnů před projednáváním.)
Finanční odbor předkládá k projednání a schválení závěrečný účet za rok 2018.

  Zákon 250/2000 Sb.  Zákon o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů  – citace § 17

                                                                      § 17

                                                             Závěrečný účet

(1) Po skončení kalendářního roku se údaje o ročním hospodaření územního samosprávného celku a svazku
obcí souhrnně zpracovávají do závěrečného účtu.

(2) V závěrečném účtu jsou obsaženy údaje o plnění rozpočtu příjmů a výdajů v plném členění podle rozpočtové
skladby, údaje o hospodaření s majetkem a o dalších finančních operacích, včetně tvorby a použití peněžních
fondů  v  tak  podrobném  členění  a  obsahu,  aby  bylo  možné  zhodnotit  finanční  hospodaření  územního
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samosprávného celku nebo svazku obcí a jimi zřízených nebo založených právnických osob.

(3) Součástí závěrečného účtu je vyúčtování finančních vztahů ke státnímu rozpočtu, rozpočtům krajů, obcí,
státním fondům, Národnímu fondu a jiným rozpočtům a k hospodaření dalších osob. +)

(4) Územní samosprávný celek a svazek obcí jsou povinny dát si přezkoumat své hospodaření za uplynulý
kalendářní rok. 11) Přezkoumání hospodaření upravuje zvláštní právní předpis. 11b)

(5) Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření je součástí závěrečného účtu při jeho projednávání v orgánech
územního samosprávného celku a svazku obcí.

(6) Územní samosprávný celek zveřejní návrh svého závěrečného účtu včetně zprávy o výsledku přezkoumání
hospodaření 21) po dobu nejméně 15 dnů přede dnem jeho projednávání na zasedání zastupitelstva územního
samosprávného celku 10) na své úřední desce a způsobem umožňujícím dálkový přístup. Na úřední desce může
být návrh závěrečného účtu zveřejněn v užším rozsahu, který obsahuje alespoň údaje o plnění příjmů a výdajů
rozpočtu v třídění podle nejvyšších jednotek druhového třídění rozpočtové skladby a závěr zprávy o výsledku
přezkoumání  hospodaření.  Způsobem  umožňujícím  dálkový  přístup  se  zveřejňuje  úplné  znění  návrhu
závěrečného účtu včetně celé zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření. Připomínky k návrhu závěrečného
účtu mohou občané příslušného územního samosprávného celku uplatnit písemně ve lhůtě stanovené při jeho
zveřejnění, nebo ústně při jeho projednávání na zasedání zastupitelstva.

(7) Projednání závěrečného účtu se uzavírá vyjádřením
a) souhlasu s celoročním hospodařením, a to bez výhrad, nebo
b) souhlasu s výhradami, na základě nichž přijme územní samosprávný celek a svazek obcí opatření potřebná k
nápravě zjištěných chyb a nedostatků; přitom vyvodí závěry vůči osobám, které svým jednáním způsobily
územnímu samosprávnému celku nebo svazku obcí škodu.

Zákon 128/2000 Sb.  Zákon o obcích – znění § 43
                                                                      
                                                                         § 43

Závěrečný účet spolu se zprávou o výsledcích přezkoumání hospodaření obce za uplynulý kalendářní rok
projedná zastupitelstvo obce do 30. června následujícího roku a přijme opatření k nápravě nedostatků.

Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření města Město Albrechtice za rok 2018

A. Závěr

A.1 Při přezkoumání hospodaření dle § 2 a § 3 zákona č. 420/2004 Sb. za rok 2018

• nebyly dle § 10 odst. 3 písm. a) zjištěny nedostatky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města  Město  Albrechtice  schvaluje  závěrečný  účet  za  rok  2018  a  zprávu  o  výsledku
přezkoumání hospodaření za rok 2018 včetně vyúčtování vztahů ke státnímu rozpočtu, rozpočtu kraje a
přerozdělení finančních prostředků města a příspěvkových
organizací zřízených městem  a  souhlasí s celoročním hospodařením bez výhrad.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/9Z/64b bylo schváleno.

8-3. Návrhy na vyplacení jednotlivých příspěvků z peněžního fondu města členům
zastupitelstva města.

V souvislosti s čerpáním fondu zaměstnanců jsou zastupitelstvu města předloženy ke schválení návrhy na
vyplacení jednotlivých příspěvků členům zastupitelstva města.
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Diskuze:
p. Volek: rozporoval navrhované znění usnesení, konkrétně § 84 odst. 2 písm. o) "stanovit paušální

částku  náhrady  výdělku  ušlého  v  souvislosti  s  výkonem  funkce  podle  §  71  odst.  3,
rozhodovat o mimořádných odměnách podle § 76, o plněních pro členy zastupitelstva obce
podle  §  80  a  o  poskytnutí  náhrady  za  nevyčerpanou  dovolenou  uvolněným  členům
zastupitelstva obce podle § 81a odst. 6"

tajemník: vysvětlil, že pravomoci zastupitelstva jsou uvedeny v § 84 zákona o obcích, a proto je v
návrhu usnesení uvedeno, že zastupitelstvo rozhoduje podle § 84, kde v ustanovení odst. 2
písm. o) je zastupitelstvu vyhrazeno mimo jiných i schvalovat poskytování plnění podle §
80.

Proběhla
rozprava.:

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města  Město  Albrechtice  schvaluje  podle  §  84  odst.  2  písm.  o)  starostce  města  a
místostarostovi města z peněžního fondu města poskytování plnění podle § 80 odst. 1 písm. a), b), d), e), f),
h), i) zákona o obcích.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 1 / Zdrželi se: 6
Návrh usnesení nebyl přijat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje podle § 84 odst. 2 písm. o) Bc. Vladislavu Hlaváčkovi z
peněžního fondu města poskytování plnění podle § 80 odst. 1 písm. a) zákona o obcích.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželi se: 1
Usnesení č. 19/9Z/65 bylo schváleno.

8-4. Rozpočtová změna č. 7/2019

K projednání do zastupitelstva města konané dne 19.6.2019
Odbor (oddělení) : Finanční

Vlastní důvodová zpráva:
Na základě změn ve výdajích města dochází k úpravě rozpočtu a to rozpočtovou změnou č. 7/2019. Úprava se
týká schváleného rozpočtu a to v oblasti příjmů a výdajů
Od 1. července mají být uzavřeny dvě nové dohody na zřízení 13 pracovních míst na veřejně prospěšné práce.
Do příjmů byla doplněna dotace na tato místa a do výdajů související náklady na mzdy a ostatní plnění. V rámci
projektu INTERREG V-A Česká republika – Polská republika byly podány dvě žádosti o dotace, které byly
schváleny. Výdaje na tyto projekty jsou nově zařazeny do rozpočtového opatření. Dotace k těmto projektům
budou vyplaceny příští rok po ukončení projektů. Do výdajů jsou dále zahrnuty výdaje na platy a pojištění
nových referentů dle vyhlášených výběrových řízení.
Příjmy se navyšují z částky 91 635 690 Kč na 92 618 101 Kč, to je o 982 411 Kč.
Výdaje se navyšují z částky 116 716 834 Kč na 120 292 843 Kč, to je o 3 576 009 Kč.
Financování se navyšuje z částky 25 081 144 Kč  na  27 674 742 Kč, to je o 2 593 598Kč.

Diskuze:
Proběhla krátká diskuse.:

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje změnu rozpočtu Města Město Albrechtice roku 2019 -
rozpočtové opatření č. 7/2019 dle § 16 odst. 3 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních
rozpočtů, v platném znění, se zvýšením rozpočtu v oblasti příjmů  o 982 411 Kč a v oblasti výdajů zvýšení o
3 576 009 Kč a financování se zvyšuje o 2 593 598 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželi se: 2



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 9 / 14

Usnesení č. 19/9Z/66 bylo schváleno.

8-5. Rozpočtová změna č. 8/2019

K projednání do zastupitelstva města konané dne 19.6.2019

Odbor (oddělení) : Finanční

Vlastní důvodová zpráva:

Na základě změn ve výdajích města dochází k úpravě rozpočtu a to rozpočtovou změnou č. 8/2019. Úprava se
týká schváleného rozpočtu a to v oblasti příjmů a výdajů.
Na základě smluv a  rozhodnutí  se  zařazují  do příjmů přijetí  nových dotací  a  to  pro dobrovolné hasiče,
mateřskou a základní školu. Ve výdajích je pak čerpání těchto dotací a přeposlání dotací školám.
Příjmy se navyšují z částky 92 618 101  Kč na 93 365 573 Kč to je o 747 472 Kč.
Výdaje se navyšují z částky 120 292 843    Kč na 120 980 315   Kč to je o 687 472 Kč.
Financování se snižuje z částky 27 674 472    Kč  na  27 614 742   Kč to je o 60 000 Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje změnu rozpočtu Města Město Albrechtice roku 2019 -
rozpočtové opatření č. 8/2019 dle § 16 odst. 3 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních
rozpočtů, v platném znění, se zvýšením rozpočtu v oblasti příjmů  o 747 472 Kč a v oblasti výdajů zvýšení o
687 472 Kč a financování se snižuje o 60 000 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželi se: 2
Usnesení č. 19/9Z/67 bylo schváleno.

8-6. Dotace česko-polská spolupráce

Rozpravu přednesla starostka města k realizaci mikroprojektu "Polsko-české akce na zlepšení bezpečnosti na
hranicích" v rámci projektu Evropského fondu pro regionální rozvoj PŘEKRAČUJEME HRANICE 2014 - 2020,
jedná se o školení za pomoci specializované techniky pro hasiče města a nákup čtyřkolky pro hasiče.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje realizaci mikroprojektu "Polsko-české akce na zlepšení
bezpečnosti  na hranicích" v rámci projektu Evropského fondu pro regionální  rozvoj  PŘEKRAČUJEME
HRANICE 2014 - 2020

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/9Z/68a bylo schváleno.

Projednání a schválení realizace mikroprojektu "Zveme Vás k nám! - místní tradice a oslavy překračuj hranice"
v  rámci  projektu  Evropského  fondu  pro  regionální  rozvoj  PŘEKRAČUJEME  HRANICE  PRZEKRZCAMY
GRANICE 2014 - 2020. Jedná se o dotaci na Den obce dne 5.7. a vánoční jarmark 29.11.2019.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje realizaci mikroprojektu "Zveme Vás k nám! - místní
tradice  a  oslavy  překračuj  hranice"  v  rámci  projektu  Evropského  fondu  pro  regionální  rozvoj
PŘEKRAČUJEME HRANICE 2014 - 2020

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/9Z/68b bylo schváleno.

Starostka ve 20.50 vyhlásila přestávku do 20.55 hodin.
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Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

9. Pozemky, nemovitosti – záměry, prodeje, koupě, převod

9-1. Záměry

9-1-1. Záměr prodeje pozemků v k.ú. Hynčice u Krnova

Záměr prodeje pozemků p.č. 200/2 ostatní plocha, výměra 119 m2,  p.č. 200/1 ostatní plocha, výměra 414 m2,
p.č. 2338/1 ostatní plocha, výměra 132 m2, p.č. 183/1 zahrada, výměra 109 m2, k.ú. Hynčice u Krnova
- žadatel : ***
- důvod - po zdědění rekreačního objektu žadatelka zjistila, že pozemky, které jsou oploceny a  užívány jako
zahrada, jsou vlastnictvím města. Pozemky chce žadatelka odkoupit a dále užívat jako zahradu.
- v minulosti byly pozemky majiteli rekreačního objektu pronajaty jako zahrada
- v územním plánu jsou vedeny v zastavitelné části
- cena – 150,- Kč / m2  celková plocha  -774 m2  =  774 x 150,- + 500,-(smlouvy) + 21% daň =  141 086,- Kč

Rada města dne 05.06.2019 nedoporučila schválit záměr prodeje.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice neschvaluje záměr prodeje pozemků p.č. 200/2 ostatní plocha,
výměra 119 m2,  p.č. 200/1 ostatní plocha, výměra 414 m2, p.č. 2338/1 ostatní plocha, výměra 132 m2, p.č.
183/1 zahrada, výměra 109 m2, k.ú. Hynčice u Krnova

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/9Z/69 bylo schváleno.

9-1-2. Nabídka k odkupu vily v Zámeckém parku

Projednání nabídky k odkupu provorepublikové secesní vily v Zámeckém parku ve Městě Albrechticích

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města  Město  Albrechtice  neschvaluje  záměr  odkupu  provorepublikové  secesní  vily  v
Zámeckém parku ve Městě Albrechticích

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/9Z/70 bylo schváleno.

9-2. Převody

9-2-1. Projednání nabídky Moravskoslezského kraje k převodu pozemků

Projednání nabídky Moravskoslezského kraje k převodu pozemků parc.č. 851/1, parc.č. 851/7 a parc.č. 851/10
v k.ú. Valštejn

Usnesení  č.  19/15R/84i,  ze  dne  05.06.2019  Rada  města  nedoporučuje  zastupitelstvu  města  souhlasit  s
převodem pozemků parc.č. 851/1, parc.č. 851/7 v k.ú. Valštejn

Usnesení č. 19/15R/84j, ze dne 05.06.2019 Rada města doporučuje souhlasit s převodem pozemku parc.č.
851/10 v k.ú. Valštejn
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice neschvaluje převod pozemků parc.č. 851/1, parc.č. 851/7 v k.ú.
Valštejn.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/9Z/71a bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje převod pozemku parc.č. 851/10 v k.ú. Valštejn.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/9Z/71b bylo schváleno.

9-2-2. Projednání a schválení přijetí daru nemovitých věcí od MSK

Projednání a schválení přijetí daru nemovitých věcí, a to:
-  pozemku parc.  č.  309 zastavěná plocha a nádvoří,  jehož součástí  je  stavba č.p.  584,  část  obce Město
Albrechtice, občanská vybavenost,
- pozemku parc. č. 310/2 zahrada,
- pozemku parc. č. 311 zastavěná plocha a nádvoří, jehož součástí je stavba bez čp/če, garáž
zapsaných v katastru nemovitostí  u Katastrálního úřadu pro Moravskoslezský kraj,  Katastrální  pracoviště
Krnov, pro k. ú. a obec Město Albrechtice, na listu vlastnictví číslo 169.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje přijetí daru nemovitých věcí, a to:
- pozemku parc. č. 309 zastavěná plocha a nádvoří, jehož součástí je stavba č.p. 584, část obce Město
Albrechtice, občanská vybavenost,
- pozemku parc. č. 310/2 zahrada,
- pozemku parc. č. 311 zastavěná plocha a nádvoří, jehož součástí je stavba bez čp/če, garáž
zapsaných  k  dnešnímu  dni  v  katastru  nemovitostí  u  Katastrálního  úřadu  pro  Moravskoslezský  kraj,
Katastrální pracoviště Krnov, pro k. ú. a obec Město Albrechtice, na listu vlastnictví číslo 169.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/9Z/72 bylo schváleno.

9-2-3. Nové projednání převodu silničních pozemků a komunikací v rámci stavby
"Narovnání Linhartovských zatáček"

Nové projednání převodu silničních pozemků a komunikací v rámci stavby "Narovnání Linhartovských zatáček"

Dříve přijatá usnesení.

18/2Z/20r Zastupitelstvo  města  Město  Albrechtice  odkládá  záměr  převodu  úseku  stávající
silnice I/57 v km 17,92 až 19,457.

18/3Z/27c Zastupitelstvo města Město Albrechtice neschvaluje převod stávající silnice I/57 v
km 17,92 až 19,457 a převod stavebních objektů SO 120 - MÍSTNÍ KOMUNIKACE V
KM 1,6 VLEVO, so 121 - ÚČELOVÁ KOMUNIKACE V KM 1,6 VPRAVO, SO 151 -
POLNÍ CESTA V KM 0,350-0,540, VPRAVO, SO 152 - POLNÍ CESTA V KM0,780, SO
153 - POLNÍ CESTAV KM 0,940-1,040 VPRAVO, SO 154 - POLNÍ CESTA V KM 1,100-
1,600 VLEVO do majetku města .

Diskuze:
Proběhla rozprava.:
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje převod stávající silnice I/57 v km 17,92 až 19,457 jako
veřejně  přístupné  účelové  komunikace  (polní  cesta)  a  převod  stavebních  objektů  SO 120  -  MÍSTNÍ
KOMUNIKACE V KM 1,6 VLEVO, SO 121 - ÚČELOVÁ KOMUNIKACE V KM 1,6 VPRAVO, SO 151 - POLNÍ
CESTA V KM 0,350-0,540, VPRAVO, SO 152 - POLNÍ CESTA V KM 0,780, SO 153 - POLNÍ CESTAV KM
0,940-1,040 VPRAVO, SO 154 - POLNÍ CESTA V KM 1,100-1,600 VLEVO do majetku města .

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželi se: 1
Usnesení č. 19/9Z/73 bylo schváleno.

10. Různé

10-1. Atletický stadion

Projednání a schválení zadání a rozsahu záměru pro studii atletického stadionu ve městě Město Albrechtice.

Ing.  Metzlová  -  představila  návrhy  na  výstavbu  atletického  stadionu,  které  vychází  především z  nároků
kladených na výuku. Na jejich řešení se shodli s ředitelkou ZŠ ***. Obě preferuji menší ovál, zaměřený na
míčové hry, s tartanovým povrchem.

Zastupitelé diskutovali o možnostech výstavby, menší - větší ovál, 3 - 4 dráhy, umělý povrch či travnatý apod.
P.  Švec  prezentoval  záměr  většího  hřiště  se  sportovním zázemím,  které  by  vyhovovalo  i  potřebám širší
veřejnosti. Diskuse se zúčastnili i občané města, např. *** se vyjádřil k následným problémům, které mohou
vzniknout s provozováním takového hřiště (kdo se bude o hřiště starat), navrhl vymezit majetková práva, vize
areál by byl ve vlastnictví města. *** sdělila, že projektant posoudí možnosti výstavby z hlediska legislativy a
navrhne případné řešení, zastavěnost území apod.

21.50 hodin - odešel p. Volek /počet členů ZM 11/.

Po delší diskusi navrhla Ing. Metzlová znění usnesení : zastupitelstvo města schvaluje variantu víceúčelová
plocha netravnatá.  Jelikož  proběhly  další  návrhy na usnesení,  aby plocha atletického hřiště  byla  z  části
travnatá a z části umělý povrch anebo jen travnatá, dala starostka hlasovat o posledním protinávrhu, a to:
atletické hřiště s polovinou umělého povrchu a s polovinou travnatého povrchu

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje variantu atletického hřiště s polovinou umělého povrchu
a s polovinou travnatého povrchu

Výsledek hlasování:
Pro: 2 / Proti: 9 / Zdrželi se: 0
Návrh usnesení nebyl přijat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města  Město  Albrechtice  schvaluje  variantu  atletického  hřiště  s  travnatým  vnitřním
povrchem

Výsledek hlasování:
Pro: 3 / Proti: 5 / Zdrželi se: 3
Návrh usnesení nebyl přijat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje variantu atletického hřiště s tartanovým povrchem

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 1 / Zdrželi se: 1
Usnesení č. 19/9Z/74 bylo schváleno.
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10-2. Zpráva kontrolního výboru

Zpráva kontrolního výboru

Starostka navrhla bod odložit, jelikož není přítomna předsedkyně KV paní Anna Trebuláková.

10-3. Návrhy na pořízení změny územního plánu

Projednání a schválení návrhu na pořízení změny územního plánu, navrhovatelé ***

Předmět návrhu pana *** na pořízení změny ÚP je pozemek parc.č. 210/3 v k.ú. Hynčice u Krnova, který se
navrhuje  z  plochy  nezastavěného  území  zařadit  do  plochy  smíšené  obytné  -  venkovské.  Pozemek  je  ve
vlastnictví navrhovatele. Navrhovatel nepožaduje změnu výhradně na základě jeho návrhu, dostačující pro něj
je změna v nejbližších letech. Úřad územního plánování nemá k navržené změně zásadní výhrady.

Předmět návrhu paní *** a pana *** na pořízení změny ÚP jsou pozemky parc.č. 273 a 272 v k.ú. Linhartovy,
které se navrhují z plochy nezastavěného území zařadit do plochy smíšené obytné - venkovské. Pozemky jsou
ve vlastnictví navrhovatelů. Navrhovatelé jsou ochotni podílet se na úhradě nákladů. Úřad územního plánování
nedoporučil zpracování navržené změny.

Rozhodnutí o pořízení změny územního plánu je v působnosti zastupitelstva města.

Starostka přednesla Stanovisko k návrhu na pořízení změny Územního plánu Město Albrechtice Městského
úřadu v Krnově, odboru výstavby.

Proběhla diskuse, ve které vystoupila žadatelka o změnu. Bylo navrženo, že město vypíše výzvu, aby měli
ostatní  občané se svými požadavky na změnu ÚP možnost se přihlásit  se svým návrhem. Město by tyto
požadavky evidovalo do konce srpna 2019 a projednalo na svém zasedání v září. Do té doby by se vedení města
pokusilo nacenit změnu ÚP s tím, že by se jednotliví žadatelé mohli na realizaci změny finančně podílet. S
tímto závěrem žadatelka souhlasila.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

11. Závěr

Starostka pozvala všechny na Štít Albrechtic dne 22.6.2019 a Den obce 5.7.2019.

Poděkovala účastníkům akce Mikroregionu Krnovsko "Hry bez hranic" za reprezentaci a úžasné 1.místo.

 

Diskuze:
Ing. Metzlová: rozporovala usnesení RM ohledně zrušení veřejné zakázky v MŠ stavební úpravy

sociálního zázemí
Ing. Murová: zdůvodnila nové usesení RM a revokované usnesení RM. Jedná se o to, aby cena a

objem práce odpovídala reálné investici.
Bc. Lapuníková: nebrání se jednání, rozhodnutí RM taktéž rozporovala a bere jej jako osobní útok.
Ing. Murová, starostka: na závěr  všem poděkovala,  popřála  hezký zbytek večera a  ukončila  zasedání

zastupitelstva ve 22.30 hodin.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí
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Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Ing. Ivo Vykopal   ............................................................

Miroslav Olejniczak   ............................................................

Starostka: Ing. Jana Murová   ............................................................

 
Datum vyhotovení:


